
Styremøteprotokoll 11/2015

Tid og sted: Grovane stasjon, 05.12.2015 kl 10:00.

Til stede: Vidar Krogstad, Jarle Leirkjær, Marius Aabel (via video), Geir Klokhammer, Tor Aril Rysstad, Kristian
Bronebak.

Forfall: Ingen

Protokoll distribueres til: sbv-styret@setesdalsbanen.no, g.eikeland@vestagdermuseet.no, t.johansen@vestagdermuseet.no
samt på setesdalsbanen.no.

Sak nr: 55/2015 - Godkjenning av protokoll

Protokollen ble lest opp og godkjent. Ettersendes.

Sak nr: 56/2015 - Referat fra forrige møter

Stiftelsen

• Ønske fra sekretæren i styret at vi velger for en lengre periode (4 år). Denne tar vi med oss til årsmøte. Må vi
endre vedtektene for å vedta dette? Vi må tenke på om vi skal la årsmøtet velge disse representantene. Ta
opp som egen sak.

• Lagerbygg fra Lillesand Flaksvannsbanen. Vedtatt at Setesdalsbanen tar imot bygningen.

• Det ligger an til et bra år økonomisk, fokus på vedlikehold og stoppe forfall.

• Robelgarasje er prissatt og det blir satt i gang et prosjekt.

Driftsbestyrelsen

• Fått lokrapport. Skal behandles 5.12.2015.
• 10-årsplanen for Setesdalsbanen. Venneforeningen støtter denne og den prioriteringen som er lagt i den.

Sak nr: 57/2015 - Økonomi

Økonomi:

• Det har begynt komme innmeldinger til medlemstur.
• Ellers ikke mye nytt siden forrige møte.

Sak nr: 58/2015 - Medlemsblad

Bladet ble sendt uka somm gikk med brev angående fremdtidig organisering av redaksjonskomiteen. Styret avventer
tilbakemeldinger fra medlemmene.
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Sak nr: 59/2015 - Årsmøte

Vi må sende ut innkalling i midten av februar og det er på tide å begynne å forberede innkallingen. Tor Arild skriver
ang økonomi, Marius skriver beretningen.

Vi gir beskjed til valgkomiteen om at de kan sette i gang sitt arbeid.

Sak nr: 60/2015 - Dugnad

• Stian & Co jobber med Japp-tralla, og den begynner å se ferdig ut.
• Det jobbes på Løyning
• Legge presenning på vogner er tatt av modelljernbaneklubben
• Ragnar har vært veldig aktivt, så og si daglig og gjort mye bra arbeid.
• Kransporet er klart for å jobbes på.

Sak nr: 61/2015 - Eventuelt

• Medlemsturen: Påmelding er i gang. Påmeldingsfristen ble relativt kort fordi det skal bestilles flyreise.

Neste møte: Lørdag 16. januar 2016 kl 10.

Møtet ble hevet kl 11:07 .

Marius Aabel
Sekretær
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